
 

Byarådet  

Protokoll från styrelsemötet 2024-05-07 

Medverkande: Jessica Goldsmith, Karin Hammarlund, Sophie Holgersson Niklas 
Björnevid och Anne Rydén. 
Adjungerad: Kaj Wirenbook, Birgitta Hermansson. Hans Garmer, Janne Bavnhöj, 
Lars-Erik Hultgren 

§ 1 Mötet öppnades. 

§ 2 Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll godkändes. 

§ 4 Ekonomi 
- På kontot för kommunikationsgruppen finns ca 95 000 kronor. 
- På Byalagets konto finns ca 19 500 kronor. 
- Valborgsmässoafton – Vi sålde facklor för 14 800 kr. Vi betalade 7 000 kr för 

facklorna, 10 000 kr för orkestern samt 500 kr för polistillståndet. 
- Jessica Goldsmith valdes till kassör. 

§ 5 Uppföljning  
Sophie och Niklas har skickat in frågor till Anna-Karin Poussart, projektledare för 
projekt ”Storkriket”. Frågor angående för- och nackdelar för Torna Hällastad. 



Inget svar har kommit än, men när det kommer så bestämmer vi tid och plats för 
ett möte med henne. 

§ 6 Övriga frågor. 
- Det har inkommit klagomål på var och hur ryttarna rider. Karin och Niklas ska 

ta reda på vad som gäller för att sedan gå ut med information i THVB och på 
Facebook. Karin kontaktar länsstyrelsen och Niklas kommunen. 

- Kommunikationsgruppen består nu enbart av Janne och i väntan på att fler 
hugade ska ställa upp kommer Sophie och Niklas att stötta henne. 

- Efter att naturgruppens medlemmar slutat beslöts att vi bildar en ny grupp ” 
Torna Hällestads kultur och historia” under ledning av Kaj med hjälp av 
Lovisa Dahl. Kaj ska kontakta Åke Lindström för en eventuell fågelvandring i 
vår. Kaj ar-rangerar även en byavandring nu veckan. 

- ”Välkommen till byn” gruppen. Vi ska försöka skaka liv i denna gruppen igen. 
Förslag att kommunikationsgruppen upp-daterar Lanthandelns folder och 
trycker upp nya och att vi senare knackar dörr hos nyinflyttade och 
presenterar byalaget och överlämnar en folder. Sophie och Karin tar första 
rundan, sedan ska det runt bland byarådets medlemmar. Tryckkostnaden för 
foldern tas från kommunikationsgruppens konto. 

- Förslag om trädgårdsvandringar togs upp som något vi skulle kunna 
genomföra i framtiden. Mötet ställde sig positivt till detta. Jan-Erik erbjöd sig 
att kontakta Acki i sommarstugsområdet och fråga henne hur hon ställer sig 
till att vi gör ett besök i deras trädgård för att titta på rhododendron där nu i 
maj/juni. 

§ 7 Nästa möte blir måndagen den 10 juni kl. 19.00 på Hedlandet. 

§ 8 Mötet avslutades. 

Anne Rydén, sekreterare                                              Sophie Holgersson, ordförande


